

PRESSERIDER



Ansprechpartnerin: Lisa Michèle Lietz, +49 (0)176 26976890

Mail: info@lunasoulmusic.com

Website: www.lunasoulmusic.com

Instagram: @lunasoulmusic

Genre: Disco, Pop

Herkunft: Barcelona (Spanien), Schwerin (Deutschland)

LUNA SOUL sind: Lisa Michele Lietz (Vocals) & Jordi Arnau Rubio (Guitar)
Live Band gemeinsam mit: Luis Arco Fernandez (Bass) & Robinson Krüger (Drums)

BANDINFO / PRESSETEXT

LUNA SOUL - FIRST MOVE TOUR 2025

Pulsierende Drumbeats und funkige Gitarrenriffs verschmelzen zu einem energiegeladenen Sound, der Funk, Soul und Pop in neuem Glanz erstrahlen lässt - Die Band **LUNA SOUL** erweckt den Geist der 70er und 80er Jahre zu neuem Leben und kombiniert nostalgischen Flair mit modernen, eingängigen Melodien und treibenden Rhythmen.

Die Musik von **LUNA SOUL** schillert zwischen warmem Retro-Pop und zeitgemäßen Klängen und versetzt das Publikum direkt auf die vibrierenden Tanzflächen der Disco-Ära.

Sanfte, introspektive Vocals schweben über samtigen Synthesizer-Sounds, während der unverkennbare Funk-Gitarrenstil à la Nile Rodgers den Kern der Songs bildet. Satter Bass und dynamische Drums liefern das rhythmische Fundament, das den Groove unwiderstehlich macht.

LUNA SOULs Klanglandschaft ist lebendig und selbstbewusst – wie eine Fahrt auf einer neonbeleuchteten Rollschuhbahn durch eine warme Sommernacht. Eine musikalische Reise voller Energie, Retro-Feeling und moderner Raffinesse.

Zur Feier der Veröffentlichung ihres Albums **First Move** (Release 11. April 2025) gehen Luna Soul 2025 auf EU-Tournee. Das neue Album der BandgründerIn Lisa Michele (Gesang) und Jordi Arnau Rubio (Gitarre) nimmt die Zuhörer mit auf eine emotionale Reise, die von schimmernden Synthesizern, mitreißenden Grooves und berührendem Storytelling geprägt ist.

Von Anfang bis Ende fängt **LUNA SOULs** charakteristische Mischung aus Nostalgie und Moderne ein und bietet den Fans ein Klang-Erlebnis, das zeitlos und gleichzeitig erfrischend neu ist.

Fans können energiegeladene Live-Auftritte voller mitreißender Rhythmen, gefühlvoller Melodien und einer unverwechselbaren Bühnenpräsenz erwarten.

PRESSRIDER



Contact: Lisa Michèle Lietz, +49 (0)176 26976890

Mail: info@lunasoulmusic.com

Website: www.lunasoulmusic.com

Instagram: @lunasoulmusic

Genre: Disco, Pop

Base: Barcelona (Spain), Schwerin (Germany)

LUNA SOUL are: Lisa Michele Lietz (Vocals) & Jordi Arnau Rubio (Guitar)
Live Band with: Luis Arco Fernandez (Bass) & Robinson Krüger (Drums)

BANDINFO / PRESSTEXT

LUNA SOUL - FIRST MOVE TOUR 2025

Pulsating drumbeats and funky guitar riffs merge into a high-energy sound that brings funk, soul, and pop to life with a fresh shine – the band LUNA SOUL revives the spirit of the 70s and 80s, combining nostalgic flair with modern, catchy melodies and driving rhythms.

LUNA SOUL's music shimmers between warm retro-pop and contemporary sounds, transporting audiences straight to the vibrant dance floors of the disco era.

Soft, introspective vocals float over velvety synthesizer sounds, while the unmistakable funk guitar style à la Nile Rodgers forms the core of the songs. Rich basslines and dynamic drums provide the rhythmic foundation that makes the groove simply irresistible.

LUNA SOUL's sonic landscape is vibrant and confident – like gliding through a neon-lit roller rink on a warm summer night. It's a musical journey full of energy, retro vibes, and modern sophistication.

To celebrate the release of their album First Move (out April 11, 2025), LUNA SOUL will embark on a European tour in 2025. The new album, crafted by founding members Lisa Michele (vocals) and Jordi Arnau Rubio (guitar), takes listeners on an emotional journey filled with shimmering synthesizers, infectious grooves, and heartfelt storytelling.

From start to finish, LUNA SOUL captures their signature blend of nostalgia and modernity, delivering fans a sound experience that is both timeless and refreshingly new.

Fans can look forward to electrifying live performances filled with captivating rhythms, soulful melodies, and an unmistakable stage presence.